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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok intézni a nemzetpolitikáért felel ős tárca nélkül i

miniszterhez

„Hogy halad a magyar nemzeti regiszter létrehozása? ”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

A magyar nemzeti regiszter létrehozása a kilencvenes években vet ődött fel először. Ennek

célja majd a világ magyarjainak összeszámlálása, nyilvántartása lenne . Ön a kormányváltás

után felkarolta az ötletet, majd él évvel később, a Magyar Állandó Értekezlet 2010 . november

9-i ülésén is beszélt annak létrehozásáról, sőt szíve csücskének nevezte azt .

Ezóta ismét eltelt félév, sőt a kormányzati ciklus negyedidején járunk már . Az előzetes

elvárások szerint a projektnek idén év elején, vagy az év derekán kellene indulnia . A

kormányváltás óta eltelt egy évben – számos más, korábban fontosnak tartott, és sokszor

hangoztatott kormányzati nemzetpolitikai vállaláshoz hasonlóan – viszont nem hallottunk új

információt a kezdeményezésről, hálózat kiépítésével és a szervez ő munka beindulásával

kapcsolatban semmilyen információval nem rendelkezünk.
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Kérdezem tehát Miniszter Úrtól :

Történt-e már bármi érdemi lépés a nemzeti regiszter létrehozásával kapcsolatban ?

Amennyiben igen, kérem Miniszter Urat, tájékoztasson ezekről !

Mikorra várható a munka érdemi részének megkezdése? Milyen ütemtervvel számol a

Kormány?

Kikkel, mely szervezetekkel és magánszemélyekkel kíván együttm űködni a Kormány a

regiszter létrehozásában ?

Milyen forrásból kívánja fedezni a Kormány a regiszter létrehozásával kapcsolato s

költségeket ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . május 3 .

Szávay István

Jobbik
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